
 

   

Кметът д-р Христов свика спешна среща заради
безводието в общината, с писмо до МОСВ ще се иска
увеличаване на ползваните количества от група
„Крушовица“ 
понеделник, 12 август 2024
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